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ZAPISNIK  

SA 31. RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO  
ODRŽANE 27.11 .2013. GODINE 

 
Sjedinici su prisustvovali poslanici/zastupnici: 
 
SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BIH 
1.Brigić Ivan 
2.Srna- Bajramović Segmedina 
3.Crnogorac Branislav 
4.Fazlija Nedžad 
5.Hajdarević Hadžem 
6.Efendić Faruk 
 
STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE BIH 
1.Ademović Kemal 
2.Čomor Eldar 
3.Konaković Elmedin 
4.Zukić Amir 
5. Hodžić Dževad 
 
SAVEZ ZA BOLJU BUDUĆNOST 
1.Naser Nabil 
2.Bajrović Izudin  
3.Solaković Adnan 
4.Ademović Kenan 
5.Talović Munir 
  
BOSANSKOHERCEGOVAČKA PATRIOTSKA STRANKA - Sefer Halilović 
1.Backović Zaim 
 
NAŠA STRANKA- NOVA SOCIJALISTIČKA PARTIJA- Zdravko Krsmanović 
1.Kojović Predrag 
2.Haverić Tarik  
 
NARODNA STRANKA RADOM ZA BOLJITAK 
1.Čardžić Damir 
 
BOSS- Mirnes Ajanović 
1.Radeljaš Esed 
 
SOCIJALDEMOKRATSKA UNIJA 

1. Mujo Hošić   

SAMOSTALNI POSLANICI/CE 
1.Zeković Enes 
2.Jurić Mira 
3.Hodžić Sabahudin  
3.Mehmedić Besim 
5.Mulaosmanović Fikreta 
6.Pindžo Mirsad 
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Otvarajući rad na 31.Radnoj sjednici zamjenik Predsjedavajuće gdin. Kemal Ademović  

je pozdravio  uvažene kolege i kolegice poslanike, premijera i članove Vlade i sve uvažene 
goste, od predstavnika opština, javnih ustanova, nevladinih organizacija, udruženja 
Sindikata, predstavnike Međunarodne zajednice, kao i medije. Prema elektronskoj evidenciji, 
sjednici je  prisustvovalo  28 poslanika/zastupnika, što je dovoljan broj za punovažan rad i 
odlučivanje.  
Izostanak sa ove sjednice opravdali su: predsjedavajuća Mirjana Malić, zastupnik Dževad 
Rađo, zastupnica Edina Papo i zastupnica Selma Filipović. 

Prijedlog dnevnog reda 31. Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo utvrdio je Kolegij 
Skupštine na sjednici održanoj dana  15.11.2013 .godine. 
Na osnovu člana 73. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo („Službene  novine Kantona 
Sarajevo“ – (Drugi novi prečišćeni tekst, br: 41/12 i 15/13), Kolegij Skupštine Kantona 
Sarajevo, dana 22.11.2013.godine, donio je Zaključak da se  Prijedlog dnevnog reda 31. 
Radne sjednice,  dopuni sljedećom tačkom: 
 
1. Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo   (Razmatraće 

se kao tačka 4.) 
 
Na prijedlog Vlade  tačka 13. se premješta  na mjesto tačke 4. pa je  gdin Ademović  zamolio 
predstavnika predlagača da  da kratko obrazloženje prije nego što se  glasa o  ovoj izamjeni. 
 
Ministar Muamer Bandić je zamolio da se tačka dnevnog reda  Odluka o davanju saglasnosti 
na izmjene i dopune finansijskog plana prihoda i izdataka JU Službe za zapošljavanje KSA 
za 2013 uvrsti u drugu tačku dnevnog reda. Okolnost da se Izmjene i dopune Finansijskog 
plana prihoda i rashoda Službe za zapošljavanje vezane za aktivne mjere politike za 
zapošljavanje,  kako bi vlada pripremila nove mjere za poticaj za zapošljavanje.  
 
Zastupnica Hanka Vajzović je predložila da se Zakon o javnom prevozu putnika u KS  da se 
ova tačka ako je ikako moguće odgodi za narednu redovnu sjednicu poslije zakazivanja 
hitne, vanredne, tematske sjednice skupštine, posvećene aktuelnom stanju i problemima,  ili 
prevazilaženja evidentno iznimno teške situacije u Grasu. 
 
Zamjenik predsjedavajuće  Ademović je odgovarajući na pitanje zastupnice Vajzović rekao 
da je Kolegij  koji utvrđuje dnevni red.  Vlada kao predlagač može do zaključenja rasprave 
povući tačku.  
Pristupilo se utvrđivanju Dnevnog reda za 31.Radnu sjednicu Skupštine Kantona Sarajevo, 
koji glasi: 
 
 
1. Poslanička/zastupnička pitanja, inicijative i odgovori; 
2. Informacija o stepenu realizacije skupštinskih zaključaka za čiju je realizaciju zadužena 

Vlada Kantona Sarajevo; 
3. Prijedlog zakona o javnom prijevozu putnika u Kantonu Sarajevo; 
4. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti  na  izmjene i dopune Finansijskog plana prihoda i 

izdataka JU „Služba za zapošljavanje Kantona Sarajevo“- Sarajevo za 2013. godinu; 
5. Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo;    
6. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o preuzimanju prava i obaveza osnivača i usklađivanju 

organizacije i poslovanja Javne ustanove Dom zdravlja Kantona Sarajevo; 
7. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Statut JU „Apoteke Sarajevo“; 
8. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Statut JU Zavod za javno zdravstvo Kantona 

Sarajevo; 
9. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut JU Zavod za sportsku medicinu Kantona 

Sarajevo; 
10.  Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Statut Javne ustanove Kantona Sarajevo 

Zavod za zdravstvenu zaštitu studenata Univerziteta u Sarajevu; 
11. Izvještaj o utrošku sredstava Tekuće rezerve Budžeta Kantona Sarajevo; 
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12. Izvještaji o poslovanju za 2012. godinu;:  
a) KJKP„Tržnice i pijace“ d.o.o.; 
b) KJKP „Rad“ d.o.o. ; 
c)  KJKP „Sarajevogas“ d.o.o.; 
d)  KJKP „Pokop“ d.o.o. ; 
e) KJKP „Toplane-Sarajevo“ d.o.o .; 
f)  KJKP „Vodovod i kanalizacija“ d.o.o. ; 
g)  KJKP „Park“ d.o.o;  

13. Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JU “Služba za zapošljavanje Kantona Sarajevo” 
– Sarajevo za period 01.01. – 31.12.2012. godine, sa Izvještajem o reviziji finansijskih 
izvještaja, Izvještajem o radu direktora u 2012. godini, te  Izvještajem o radu Upravnog i 
Nadzornog odbora za period 01.01. – 31.12.2012. godine iz razloga navedenih u 
Zaključku Upravnog odbora broj: 05/1-0674/13 od 10.04.2013. godine, Zaključku 
Nadzornog odbora broj: 05/2-0713/13 od 18.04.2013. godine i Mišljenju Ministarstva za 
rad, socijalnu politiku, raseljena lica i izbjeglice Kantona Sarajevo broj: 13-14-9366/13 od 
08.05.2013. godine; 

14. Izvještaj o radu Nezavisnog odbora za izbor i reviziju Policijskog komesara za 2010.,2011. 
i 2012. godinu; 

 
Pristupilo se izjašnjavanju o predloženom Dnevnom redu. 
Od prisutnih 29, ukupno je glasalo 29, ZA 27, uzdržanih 2, nije bilo protiv. 
 
Gdin Ademović je konstatovao da je  Skupština za 31. radnu sjednicu Skupštine Kantona 
Sarajevo usvojila  dnevni red, kako je i predložen. 
 
Kao informativni materijal poslanicima/zastupnicima dostavljen je : 
 

 Informacija o stanju kriminaliteta, javnog reda i mira i sigurnosti saobraćaja na 
području Kantona Sarajevo za mjesec septembar 2013. godine 

 
 
Gdin. Ademović je podsjetio je prisutne da u skladu s članom 212. Poslovnika Skupštine 
Kantona Sarajevo  izdvojiće se sat vremena (Vladin sat) za poslanička/zastupnička pitanja, 
na početku sjednice, kojem obavezno prisustvuju premijer i članovi Vlade. 
  
 
AD - 1. 
 
POSLANIČKA/ZASTUPNIČKA PITANJA, INICIJATIVE I ODGOVORI 
 
 
Poslanik/zastupnik Damir Čardžić je postavio pitanje:“ Šta se događa sa KJP Veterinarska 
stanica te da se zauzme stav i poduzmu radnje. Svi oni koji zloupotrebljavaju bilo koju 
instituciju kako bi na najbezočniji način diskreditovali i omalovažili bilo koga ko predstavlja 
izvršnu ili zakonodavnu vlast u KS, te uništavali i pljačkali imovinu građana KSA. 
Obrazloženje. Na prošloj sjednici zastupnik je pročitao sindikalne podružnice Veterinarske 
stanice u kojem je kao predmet izložen pregled aktivnosti sindikalnog odbora na rješavanju 
problema u Veterinarskoj stanici i nakon toga su imali sastanak sa resornim ministrom. U 
samom tekstu poslije mnogo neistina i smišljenih konstrukcija za koje smatram da imaju za 
posljedicu blokiranje rada, i na koncu uništenje firme. Iako je prethodna uprava prikazivala 
pozitivno poslovanje, izvještaj Odbora za reviziju je pokazao sljedeće parametre da je 
vrijednost firme, sa građevinskim objektima, opremom i sa svim, na dan 31.12. 1.175.000 
KM  a da je dug firme iz 2012 godine prenesen u ovu godinu 572.000. tu postoje utuženja 44  
radnika koja sa troškovima dođu cca pola miliona maraka. Kada se iznosu duga donese, 
znači imali bi situaciju da firma više nema kapitala. Bezočan je pokušaj da se sa pravog 
problema skrene pažnja pa se zato koriste način i način koji u sljedećem tekstu stoji: da se 
Veterinarska stanica želi dovesti do stečaja, likvidacije ili prodaje što je već oprobani recept 
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stranaka na vlasti, u ovom slučaju poslanika Damira Čardžića, kako bi ovo preduzeće otišlo 
u njihove ruke. Ja ne znam šta mi tu imamo ukrasti kada je sve ukradeno kada bi smo htjeli. I 
onda pozivam sve institucije za zaštitu zakonitosti da se uključe u rješenje ovoga problema. 
Inače tu smo obavijesti dobili od sindikata, predsjednika sindikata Mirsada Karađe.  
I moje pitanje je sljedeće. Vezano za isplatu poticaja za primarnu poljoprivrednu proizvodnju. 
Uzimajući u obzir činjenicu da Zakon o izvršenju budžeta isplatu poticaja za primarnu 
poljoprivrednu proizvodnju stavlja na treće mjesto, moje pitanje će ići u tom smjeru kao 
inicijativa koju ću pokrenuti. Budžet za ovu godinu je predvidio povećanje sredstava za 
poticaje poljoprivrednoj proizvodnji sa (predsjedavajući je upozori pa se zastupnik  nije čuo) 
na 4,6 miliona, što znači 10% više u odnosu na prošlu godinu. Prethodnih 10 godina do 11 
mjeseca su svi zahtjevi bili obrađeni i bili su isplaćeni. Sada imamo situaciju da marke za 
poljoprivredni poticaj u toku ove godine nije otišlo na ruke poljoprivrednika“. . 
 
 
Zastupnica Hanka Vajzović postavila je pitanje koje se odnosilo na radove na  cesti od mosta 
Suada Dilberović i od zgrade OHR-a prema Grbavici. Radovi su odavno započeti, valjda 
koliko mogu pratiti četiri pet mjeseci. Put je raskopan, doslovce je razvaljen i an tome se 
stalo, porušeno i ništa se više ne radi. Odavno tamo nema ko god prolazi uvjerit će se ni 
mehanizacije niti radnika. Ušlo se u zimu, snijeg pao, saobraćaj koji je na tom dijelu vrlo 
frekventan, kojim se odvija i javni prevoz i to dvosmjerno sada na polovini preostale 
saobraćajnice ozbiljno je ugrožen. Molim da nadležni ministar pojasni razloge trenutnog 
stanja te i nama i građanima odgovori ako je moguće usmeno, odmah, zašto su radovi stali, 
odnosno zašto su započeti ako nije bilo uvjeta da se neometano izvode? 
Drugo pitanje se odnosilo na radove na Stupu, tj. na izgradnju  pješačkog pothodnika ili tzv 
rampe  A i C,  kako je moguće,  da se ušlo u posao a da prethodno nisu riješeni ni imovinsko 
pravni odnosi, ili da rješenja nisu barem izvjesna, pouzdana.  
 
Poslaničke intervencije uputili su Besim Mehmedić,Predrag Kojović i Damir Čardžić a 
odnosile su se na tumačenje člana 216. 
 
Dopredsjedavajući Ademović je podsjetio da je Skupština na prošloj sjednici donijela 
zaključak,  da vlada u roku od 30 dana dostavi na sva pitanja koja su do sada dostavljena. 
  
Odgovarajući  zastupnici Vajzović, Ministar Jusuf Bubica je rekao da rok izvođenja radova u 
oba slučaja je 12 mjeseci od dana potpisivanja ugovora i Vlada Kantona Sarajevo stoji iza 
tog roka. Prilikom realizacije ovih projekata došlo je do stanovitih problema, prije svega došlo 
je do kašnjenja isplate avansa izvođačima radova u visini od 10%, a razlog tom kašnjenju je 
procedura oko potpisivanja supsidijarnih ugovora između Kantona i federalnog ministarstva, 
pa federalnog ministarstva i države i nazad.  I na kraju je sve potpisano, ugovori su 
operativni, dakle kreditna sredstva jesu operativna.  
 
Pitanje poslanika/zastupnika  Munira Talovića  je upućeno premijeru i Vladi Kantona  od 
članova akademske zajednice čak i jednog dijela menadžmenta UNSA zašto nije formiran 
već odavno pripremljeni UO ispred strane osnivača, jer je jedna od klauzula, odnosno od 
potreba da bi se akreditirao UNSA je integrirani univerzitet i u tom segmentu je već vrijeme 
skoro na izdisaju, pa možda i ovo pitanje da pretočim u Inicijativu da vlada ukoliko je moguće 
čim prije kompletira UO UNSA kako bi integrirani mogli dobiti akreditaciju.  
 
Poslanik/zastupnik  Faruk Efendić je postavio pitanje ministru za boračka pitanja gdje je  
tražio da dobije detaljan izvještaj o utrošku finansijskih sredstava Fondacije „Istina, pravda, 
pomirenje“ koja je osnovana u svrhu pomoći porodicama osumnjičenih pripadnika OS ARBIH 
iz Hadžića, te da li se gore navedena sredstva troše direktno za socijalno zbrinjavanje ovih 
porodica ili su ista usmjerena prema advokatima za njihove naknade u zastupanju gore 
navedenih pripadnika ARBIH. 
Drugo pitanje postavio  je  premijeru Vlade  i ministru privrede  i ministru MUP-a , šta su 
poduzeli i koje mjere su donijeli po pitanju zaštite državne imovine, kao i zaštite radnika 
Kantonalnog preduzeća PD Butmir.  
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Pokrenuo je Inicijativu u ime građana MZ Čengić Vila I da se reguliše i obezbijedi parking 
prosor za stanare u UL. Džemala Bijedića od broja 38 do 42. Naime građani sa ovog 
područja prisiljeni su parkirati na nedozvoljenom mjestu, odnosno pločniku, osim toga gosti 
obližnjih kafića kao i konzumenti teretane u Centru za mlade svojim vozilima zagušuju jedini 
prostor ispod same zgrade gdje je moguće parkirati te svojim vozilima onemogućavaju 
bezbjedno kretanje pješaka. 
 
Dopredsjedavajući Nabil Naser je postavio pitanje: „ S obzirom da je ova Skupštinadonijela 
Zakon o zaštiti prava nacionalnih manjina i iz toga proizašlo formiranje Vijeća nacionalnih 
manjina tokom 2012 godine. Međutim ministre Kozadra mi smo već planirali iako su to bila 
minimalna sredstva tokom 2012 godine u vrijednosti od 10.000 KM i tokom 2013 isto tako 
minimalnih 10.000 KM ta sredstva nisu nikada bila operativna. Razlog što se nalaze u 
nekakvu stavku „Transfer neprofitnim organizacijama“. Ja sam u sastanku sa 
predsjedavajućim Vijeća nacionalnih manjina gdinom Davorom Ebnerom i sa drugih članova 
Vijeća nacionalnih manjina bio zaprepašten da oni nisu nikada imali ta sredstva na 
raspolaganju. Što apsolutno znači da oni ne mogu ni realizirati ni programe rade one koji su 
planirani. Pa molim Vladu i molim zaista resornog ministra da što prije učine ta sredstva 
operativnim u cilju normalizacije rada Vijeća. 
Drugo pitanje bi bilo vezano za Ministarstvo za prostorno uređenje i zaštitu okoliša.  Vezano 
za spalionicu otpada koja se nalazi na Stupu u vlasništvu firme Grizelj. Ono što me zanima s 
obzirom da je BIH putem EBRD i Međunarodne agencije za razvoj i naravno švedskim 
grantom SIDom dobila već 2008 godine sredstva za potrebe općinskih programa za 
upravljanje čvrstim otpadom i znamo da je već 2008. godine bio rok do koga su u BIH morali 
biti zatvorene općinske deponije i transformirane u dijelove regionalnog centra za upravljanje 
i gospodarenje otpadom. Jedino je ZDK ima sada trenutno savremeni Regionalni centar za 
upravljanje otpadom. Pitam resornog ministra zašto mi kao Kanton Sarajevo još uvijek 
nemamo savremeni regionalni centar za upravljanje otpadom? „ 
 
Poslanik/zastupnik Nedžad Fazlija postavio je pitanje:“Zašto se sistemski uništava vlasništvo 
ovog Kantona, Veterinarska stanica . Zašto se dozvolilo da se za samo nekoliko mjeseci 
stručno uruši jedan od najboljih laboratorija za ispitivanje hrane u BIH, posebno sa aspekta 
ispitivanja štetnih rezidua u namirnicama? Govorim o mikro-biloško-hemijskom laboratoriju. 
Podsjećanja radi ovaj laboratorij od 2004 kao prvi na prostorima bivše Jugoslavije bio je 
akreditiran po međunarodnim standardima ISO 17025 a trenutno je suspendiran u svim 
aspektima kreditiranja od strane Instituta za akreditiranje BIH. Zašto se dozvolila farsa kod 
izbora direktora Veterinarske stanice, koji je u rekordnom vremenu izmijenjen i prilagođen 
statut preduzeća prema kandidatu koji je imao svega dvije godine iskustva u struci. Iako su 
konkurisala četiri kandidata koji su uposlenici preduzeća i svaki imao najmanje po  20 godina 
radnog iskustva i po desetak godina rukovodnog iskustva u preduzeću izabran je kandidat 
koji nije ispunjavao uslove. Trenutno se vodi sudski spor o poništenju konkursa. Iako se 
preduzeće nalazi u nezavidnom finansijsko ekonomskom položaju uposlen je direktor van 
preduzeća za kojeg treba izdvojiti ne mala dodatna novčana sredstva. Zar su lični interesi 
pojedinaca važniji od imovine i interesa Kantona i države? Tražim pismeni odgovor od 
resornog ministra Hrenovice? 
Da li u Kantonu Sarajevo postoji analiza stambenih objekata u kojima su ograđene azbestne 
ploče? U skladu s tim ako ne postoji, pokrećem sljedeću inicijativu, da se u Kantonu 
Sarajevo uradi analiza stambenih objekata u kojima su ugrađene azbestne ploče. Na 
području Kantona ima značajan broj stambenih objekata obloženih azbestnim pločama.  
Poznato je da je azbest u svijetu na crnoj listi kao građevinski materijal, i da je štetan za 
zdravlje i kao takav zabranjen za upotrebu. S obzirom da se radi o ekološkom problemu 
tražim da se hitno poduzme odgovarajući koraci i mjere u resornom ministarstvu  prostornog 
uređenja i okoliša radi ekološke zaštite našeg Kantona i države. I imam još tridesetak 
sekundi da tražim dodatno pojašnjenje od ministrice pravde  i uprave. Dobio sam odgovor na 
moje zastupničko pitanje o slobodnom pristupu , besplatnom pristupu web stranici Kantona 
Sarajevo vezano za službene listove, i iz ovog ja ne vidim da je ispoštovana zakonska 
odredba koju smo mi usvojili, jer me upućuje na sekretara Kolašinca da kaže da Kanton 
Sarajevo nije sklopio neki ugovor sa Službenim novinama. Mislim da to nije bit tog zakona. 
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Slobodni pristup, odnosno javni interes koji smo mi utvrdili govori nešto drugo, pa tražim 
pojašnjenje od ministrice. „ 
 
Poslanik Zaim Backović je postavio sljedeće pitanje:“Moje prvo poslaničko pitanje je ako mi 
dozvolite je ministru Faidu Heći, ministru za boračka pitanja. Gdine ministre molim vas da 
poslanicima dostavite način na koji je vršena nabavka prehrambenih proizvoda, ogrjeva, 
ugradnje građevinskog materijala, i svega ostalog što je tenderski kako bi poslanici znali, a 
ne kako bi se insinuacije stvarale u pogledu načina nabavke. Kako je to i na koji način 
rađeno? 
 Drugo poslaničko pitanje odnosi se na djecu iz osnovnih škola. Dolazi zimski period i vi 
znate da su naše škole, izuzev onih koji su u padinskim dijelovima sve smještene i sve se 
nalazi na padinskim dijelovima Sarajeva. Ulice su izuzetno strme. Saobraćaj u tim ulicama je 
praktično spriječen, kompletno sve, trotoari i slobodne površine su zakrčene. Šta i kako će se 
uraditi da se obezbijedi nesmetani pristup školama te djece?  
Treće ću samo sljedeće. Ja sam jutros pa evo inicijativu da pokrenem pošto dva pitanja, 
jutros vadio dokumente u MUP-u KS. Zadivljen sam profesionalnošću jer tamo se prihvata 
elektronska forma ono što je meni rečeno da ovdje ne postoji, znači u elektronskoj formi sam 
se obratio odgovoreno mi je u elektronskoj formi kada ću doći i ja sam došao i preuzeo svoj 
dokument. „ 
 
Poslanik/zastupnik Kenan Ademović postavio je sljedeća pitanja:“Prvo pitanje je za ministra 
Lokmića. Da li ovo ministarstvo ima saznanja da se lijek Controlok pokušao nabaviti ili čak 
nabavila određena količina istog iz Indije, sumnjivog kvaliteta? Ako jeste da li je ista prošla 
kontrolu ispravnosti kod Agencije za lijekove ili ne? Ako tu kontrolu nije prošao da li će se 
preduzeti bilo šta da odgovorno lice koje je potpisalo odobrenje te dovelo građane Kantonu 
Sarajevo u opasnost po zdravlje odgovarati pred nadležnim institucijama KS? 
Drugo pitanje ide za ministra Pećanca. Da li je riješen radno pravni status policijskih 
službenika sa završenom osnovnom policijskom obukom, za čin mlađi inspektor, odnosno da 
li im je dodijeljen čin u skladu sa Zakonom i njihovom osnovnom policijskom obukom? Da li 
je Zakon o policijskim službenicima KS prepoznaje ovu kategoriju policijskih službenika, 
odnosno načine kojim će biti unaprijeđeni u čin koji su stekli jedino formalno pravni uslovi za 
isticanje istog ali im je to tada onemogućeno.“ 
 
Poslanik/zastupnik Mujo Hošić je uputio usmeno pitanje premijeru Zeljkoviću:“Na prošloj 
sjednici je bio dostavljen izvještaj o radu JP TVKSA 2011 – 2012, premijer ga je povukao uz 
obrazloženje da će biti dopunjen. Na istoj sjednici je jednoglasno usvojen Zaključak 
skupštine i ostala naredna JP za narednu sjednicu da dostave izvještaje. Ja vidim da danas 
nema ponovo Izvještaja o radu TVSA. I drugo je inicijativa prema ministru Lokmiću. Ovih 
dana mislim da su građani Hadžića najugroženiji što se tiče pružanja zdravstvene zaštite , 
odnosno konsultatitvno specijalističke zaštite na nivou primarne zdravstvene zaštite. U 
Hadžićima nemaju svoj radiologa, nemaju svog neuro- psihijatra, uglavnom nemaju internistu 
i u zadnja dva mjeseca nemaju pulmologa. Ukoliko postoji inicijativa od direktorice Doma 
zdravlja, mislim da postoji, nema ni jedan opravdan razlog da joj se ne udovolji. Ukoliko je 
uopšte moguće više naći taj kadar za prijem kadra da građani Hadžića budu bar ravnopravni 
kao i ostali građani KS“.  
 
Poslanik/zastupnik Tarik Haverić svoje pitanje uputio je  premijeru Zeljkoviću:“ Budući da je 
prijepodnevna rasprava pokazala da se velika važnost pridaje sudjelovanju Ministarstva 
obrazovanja i ministra obrazovanja u interresornom akcionom planu prevencije maloljetničke 
delinkvencije postaje urgentno imenovanje ili postavljanje ministra obrazovanja jer smo 
zaduženje ministra Lukića za taj resor shvatili kao privremeno. Otud pitam Vladu je li svjesna 
urgentnosti te situacije i hoće li u najskorijem roku saznati ime novog ministra obrazovanja? 
Hvala. 
 
Premijer Suad Zeljković je u svom izlaganju odgovorio na postavljena pitanja od strane 
poslanika/zastupnika koje se odnosilo na upražnjeno mjesro ministra Ministarstva 
obrazovanja nauke i mladih. 
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Poslanik/zastupnik Esed Radeljaš je postavio pitanje koje se odnosi na uslove za penziju u 
JU i preduzećima gdje rade ljudi koji su davno stekli uslove za penziju, da li po osnovu 65 
godina starosti ili po osnovu 40 staža a ništa se ne poduzima.  
 
Dopredsjedavajući Ivan Brigić postavio je svoje pitanje:“ Slučajno upast ću sa ovim svojim 
pitanjem u raspravu koje su pokrenuli kolega Haverić i kolega Bajrović, odnosi se na izbor 
ministra za obrazovanje. Pa da ne bih ja puno pričao, ja u vam pročitati član 8. Zakona o 
vladi, u kome piše: „U slučaju da mjesto člana vlade ostane upražnjeno član vlade se 
imenuje u roku od 30 dana, od dana kada je mjesto člana vlade ostalo upražnjeno, na način 
utvrđen Ustavom i Poslovnikom, kada funkciju ministra koji je rukovodio dosadašnji ministar 
obavlja član vlade kojeg odredi premijer“. 
Koliko sam ja saznao a nisam sam to provjeravao dokumente kolega gdin Čedo je imenovan 
na dužnost ministra 01.11.2013.godine. sada ja upozoravam premijera u Vladu i kolegu 
Lukića, da je to ostalo još koliko, tri ili četiri dana. I ovo što je rekao premijer da će se otvoriti 
konsultacije, popunjavanje većine i izbor ministra, nefunkcionira. Jer će proći 30 dana. A 
kada ne funkcionira kod nas može svašta. Može ministar da donese određene odluke 
potpisivati akta ali treba znati da ta akta nisu pravovaljana jer on nije po Ustavu ministar. „ 
 
Poslanik/zastupnik Branislav Crnogorac postavio je pitanje koje se odnosi na ulicu 
Branislava Đurđeva gdje građani žive u strahu iz razloga jer se boje da će jedan od platana 
pasti na njihove zgrade.  
Drugo pitanje uputio je  premijeru :“Imam informacije odnosno raspolažem sa određenim 
informacijama da će se u našem JP Pokop imenovati direktor iz nekog iz drugih Kantona. 
Zašto je to po meni problematično? To je problematično iz razloga što upravo na toj poziciji 
trebamo direktore koji poznaju građane, koji su dobri u komunikaciji sa građanima tipa 
prethodnih direktora kao što je bio Vlado Raguž, Nuko Grebović.“ 
 
Premijer Suad Zeljković je odgovorio na postavljena pitanja rekavši da direktore u JP po 
zakonu imenuje NO. Ne imenuje ih Vlada, Vlada samo potvrđuje njihovo imenovanje. Mjesto 
direktora u JP bira se javnim konkursom, na javni konkurs se mogu javiti svi građani BIH, 
svih spolova, svih nacionalnosti i nije rezervisano za stanovnike Starog Grada, Centra, 
opštine a pogotovo ne nekih drugih grupacija.  Dakle Nadzorni odbor je raspisao dao nalog 
da se raspiše konkurs. Konkursna procedura će biti završena i ime kandidata kada dođe na 
Vladu bit će razmatrano u smislu da će ga vlada ili potvrditi ili neće potvrditi imenovanje 
takve osobe.  
 
Poslanik/zastupnik Enes Zeković postavio je sljedeća pitanja:“Postavio sam masu pitanja na 
prethodnim sjednicama koje nisu imale odgovora. Ja ču samo ponoviti volio bih da dobijem 
odgovor šta je sa UO UNSA , završena procedura prije dva mjeseca, dio članova imenovan, 
šta se dešava sa UO? 
Drugo pitanje Dobrinjska gimnazija. Totalni haos, školski odbor donio jednu odluku, on radi 
jedno, direktor te ustanove radi drugo i evo čuli smo da ima resorni ministar četiri pet dana 
pa bih ga zamolio da preduzme mjere da ovih četiri ili pet dana razriješi ili nek razriješi 
školski odbor ili neka razriješi direktora.  
Sada postavljam pitanje. Molim premijera Vlade  da mi odgovori, tj imali smo prilike da 
vidimo prethodnih dana na TV šta se dešavalo u ZDK Kantonu povodom izgradnje bolnice u 
KS, sklapanje ugovora sa firmom Bosnamed, i kriminalom šta je urađeno. Imam informaciju i 
tražim od premijera KSA da li postoji ikakvih dogovora i razgovora da se uđe sa ovom firmom 
u pregovore za renoviranje i rekonstrukciju nekih objekata u KS? Ne mora pismeno. 
To je prva stvar i druga stvar prema ministru Lokmiću postavljam jedno pitanje. I drugo 
zastupničko pitanje prema ministru Lokmiću želim da ga pitam da li je ispoštovana procedura 
za donošenje liste lijekova na osnovu Federalnog zakona gdje tamo kaže da ona donosi 
prijedlog a onda resorno ministarstvo odnosno vlada KSA da li je ispoštovala A i B, tj da li 
postoji lista C i kako i na koji način se poštovala odluka, tj Zakon FBIH?“. 
 
Pitanje poslanika/zastupnika Elmedina Konakovića odnosilo se na:“Imam dvije inicijative ne 



 8

treba mi ni na jednu usmeni odgovor. Imam tri minute. Prije nego što pročitam inicijativu broj 
2 pridružujem se inicijativi kolege Talovića i kolege Zekovića uz još jedno malo pojašnjenje 
čini mi se da je UNSA propustio priliku akreditovanja u čini mi se nekom skorijem periodu 
zbog činjenice da nemam usvojen, ustvari izabran ovaj UO UNSA te i ja naravno sugerišem i 
molim Vladu da se taj dio priče završi što prije kako bi smo u narednom ciklusu mogli 
akreditovati UNSA a s druge strane imam informacije da je veći broj univerziteta iz RS-a iz 
Istočnog Sarajeva i Banjaluke akreditovan a UNSA  trenutno nije. Moja inicijativa 
Ministarstva obrazovanja, nauke i mladih da se što je prije moguće pristupi realizaciji 
inicijative za izmjenu imena Srednje škole metalskih zanimanja. Čini mi se da je i kolega 
Zeković čitao sličnu inicijativu u nekom periodu iza nas a ja sam razgovarao sa tim ljudima. 
Obrazloženje je zaista vrlo suvislo. Oni su poprilično razvili taj dio obrazovnog sistema unutar 
škole ponudili su i neka nova zanimanja i profesije i na tržištu upisne politike KSA mali 
problem predstavlja malo onako radikalno ime ove škole koju roditelji i učenici izbjegavaju 
zbog neke istorije ili prošlosti. Mislim da zaista zavrjeđuju pažnju, procedura je pokrenuta ja 
sam razgovarao i sa Prosvjetno pedagoškim Zavodom sa ljudima i ministarstva i mislim da je 
to, ne mogu baš reći formalnost ali čini mi se uz malo naše volje da ovim ljudima možemo 
riješiti problem.“ 
 
 
Zastupnica Segmedina Srna Bajramović je postavila pitanje:“Prvo pitanje odnosi se na 
sljedeće, 31.10. 2013 istekao je mandat svih školskim odborima srednjih škola KS. 
Podsjećam da član 135 tačka 4. Zakona o srednjem obrazovanju definira da se konkurs za 
imenovanje školskih odbora raspisuje najkasnije pet mjeseci prije isteka mandata a članom 
16. Pravilnika o izbori i imenovanju školskih i NO osnovnih i srednjih škola od 9.05.2011. 
definirano je da školski odbor pokreće inicijativu prema osnivaču za imenovanje novih 
članova školskog odbora najmanje 90 dana prije isteka mandata njegovih članova. Kako ni 
jedna od ovih zakonskih obaveza nije ispoštovana Ministarstvo za obrazovanje, nauku i 
mlade do sada nije ispoštovano, došlo je do blokiranja rada u školama pa čak i donošenja 
nekih nelegalnih odluka unutar škola jer su iste morale poštovati zakonske obaveze. Dakle, 
pitanje glasi, zašto je napravljen ovakav propust jer u cijelom ovom periodu smo imali 
ministra? Zašto ministarstvo nije reagiralo na zahtjev i upozorenja većeg dijela škola da se 
raspiše konkurs za nove školske odbore? 
Moje drugo pitanje je upućujem Ministarstvu za boračka pitanja KSA tražim od resornog 
ministra informaciju o provedbi zakona o dopunskim pravima boraca u posljednje dvije 
godine a u smislu člana 25 koji se odnosi na pravo ba besplatno školovanje studenata na 
UNSA a koji to pravo zaslužuju statusom djeteta šehida, poginulog borca ili umrlog RVI. S 
obzirom da imam informaciju da je većina fakulteta i nakon izmjena i dopuna zakona 2012 
nastavila naplaćivati upis školarinu i obnovu spomenutim studentima. 
Inicijativa, pokrećem inicijativu da vlada KSA formira komisiju za izradu strategije prema 
mladima kao vladino međuresorno tijelo koje će izraditi strategiju prema mladima u KSA u 
čijem radu će učestvovati kao članovi Komisije i predstavnici Vijeća mladih KSA. Formiranje 
komisije i izrada strategije predstavlja zakonsku obavezu KS propisanu članovima 11 i 14 
Zakona o mladima FBIH. Uvaženi predsjedavajući poštujući vrijeme na koje ste nas upozorili 
na početku Vladinog sata ja ću svoje obrazloženje za ovu inicijativu priložiti u pismenoj 
formi“.  
 
Pitanje poslanika/zastupnika  Hadžema Hajdarevića se  odnosilo  da se već duže vrijeme 
određeni broj vozila pojavljuje sa signalinim i zvučnim sistemima i da tu treba uvesti nekog 
reda i vidjeti na koji način to sve funkcionira. Ovdje nas interesira prema kojem osnovu te 
privilegije koriste službena vozila ZZO KS, odnosno njihov predsjednik ovdje prisutni 
magistar Esed Radeljaš.“ 
 
Pitanje poslanika/zastupnika  Eldara Čomora odnosilo se na  problem Grasa i prevoz 
učenika i studenata iz prigradskih opština, Jutros kada sam ovdje došao u 07,10 minuta 
dobio sam poziv od roditelja iz MZ Budmovići i drugim MZ iz Tarčina i ponovo autobusi 
Grasa nisu uopće došli da djecu voze u školu, srednje škole, studente na fakultete i radnike 
na poslove. Stotine djece jutros je ostalo, izostalo sa nastave. Ovo je više ne znam moj apel 
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Grasu da se uozbilji. Ljudi ili vozite ili recite da više to ne možete raditi da se nađe neko 
rješenje.  
Poslanik/zastupnik Adnan Solaković, pokrenuo je inicijativu koja se odnosi 
na adekvatno sistemsko rješenje PD Butmir, radi osnovanih indicija koje ukazuju na 
sistemski kriminal i korupciju u spomenutom preduzeću. Obrazloženje: kriminalne radnje koje 
se već godinama dešavaju pred očima javnosti potrebno je privesti kraju i procesuirati 
odgovorne. Isto tako potrebno je ispitati gradnju dvije kuće, a kasnije sam saznao da su i 
četiri, koje su u privatnom vlasništvu a izgrađene su na zemljištu koje pripada PD Butmir.  
 
Poslanik/zastupnik  Besim Mehmedić je iskazao nezadovoljstvo odgovorom koje je uputilo 
Ministarstvo prostornog uređenja gdje je  Skupština obavezala Vladu da za jednu od 
narednih sjednica pripremi informaciju o modalitetu implementacije odluke o prihvatanju 
zaduženja ugovora. Ovdje se iznosi da su aktivnosti koje su VIK uradili odobreno je već tri 
tendera od plana a taj plan je odobrio Plan za investicije, savjet. Ja mislim da SKS i zato sam 
uputio pitanje mora da odobri trošenje para od 30 miliona eura. Zato tražim od vlade a  ne od 
ministra da nam da konačnu informaciju na koji način će se to implementirati od projektne 
dokumentacije do rokova koji će odrediti da li je 5% u kojoj informaciji stoji opravdano za 30 
miliona uštede koji se očekuje od ovog kredita. Zato tražim po istom pitanju od vlade 
normalno ministarstvo resorno će pripremiti informaciju da nam za narednu sjednicu da 
pravu informaciju o tome gdje kada i u koje vrijeme se počinje sa implementacijom kredita 
EBRD-a?  
 
Premijer Suad Zeljković u svom izlaganju odgovorio je zastupniku Hošiću na postavljeno 
pitanje u vezi Izvještaja o tadu TVSA koji je povučen zbog dopune materijala koji treba da 
uradi NO. Onog momenta kada ga Vlada dobije kao dopunski materijal bit će u roku od 24 
sata upućen na Skupštinu kao materijal.  
Isto tako odgovorio je na postavljena pitanja koja se tiču Upravnog odbora  UNSA.Procedura 
oko raspisivanja UO UNSA je sprovedena. Bira je 11 članova, od toga UNSA daje 5, 4 iz 
reda uposlenih i jednog iz reda studenata. UNSA je to uradio i dostavio pet imena Vladi. 
Vlada vrši konačno imenovanje. Od čega treba da vlada izvrši imenovanje 6. Predsjednika i 
pet. Stanje koje sam ja dobio i koje je sada trenutno je sljedeće. Svih pet imena koje je 
UNSA dostavio imaju po mojoj spoznaji, dakle nemam dokaze i ne mogu da tvrdim su 
Bošnjačka imena. Komisija koja je formirana pri resornom ministarstvu je uradila svoj posao i 
od prijavljenih kandidata na konkursu napravila je listu podobnih kandidata. Na toj listi kako 
su dostavljeni ima samo jedno nebošnjačko ime.  I to je razlog što nije išlo na Vladu. Dakle 
proceduralno je moguće to uradili ali moralno nije uraditi u Sarajevu i dati prijedlog od 11 
imena gdje ne bi smo imali ni jednog nebošnjaka. Upravljačka struktura na fakultetima nije 
prestala da postoji, ona i dalje postoji, postoji i mogućnost da se konkurs završi na način da 
se ispoštuje i ono što pod navodnicima uvijek visi iznad ovoga a to je poštivanje nacionalne 
strukture u KS.  
 
 
Poslanik/zastupnik Elmedin Konaković je u svom izlaganju podržao rad  Vlade na čelu sa 
premijerom Zeljkovićem. 
 
Kako više nije bilo prijavljenih poslanika/zastupnika za postavljanje pitanja  gosp. Ademović 
je zaključio ovu tački dnevnog reda. 
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AD – 2. 
 
INFORMACIJA O STEPENU REALIZACIJE SKUPŠTINSKIH ZAKLJUČAKA ZA ČIJU JE 
REALIZACIJU ZADUŽENA VLADA KANTONA SARAJEVO 
 
 
Prisutne poslanike/zastupnike, pomočnik sekretara SKS Almira Kulovac-Šetkić, je obavjestila 
da Služba  nije dobila nikakvu pisanu informaciju o realizaciji bilo kojeg zaključka Skupštine.  
 
Uzimajući rijeć gdin Ademović je izrazio zadovoljstvo  što je Vlada Zaključak sa 29. Redovne 
sjednice SKS a koji se odnosi na korekciju cijene vode,  uvažila i koliko smo upoznati iz 
medija i na web stranici Vlade Kantona Sarajevo, korekcija ide u sljedećem pravcu:Prvih 5 
kubika nije podignuta cijena, od 5 do 30 kubika je povećanje 20% onako kako je to zaključila 
Skupština, a preko 30 kubika je ponovo ostala ona tamo kalkulacija 1,95%. Mislim da je 
napravljena značajna korekcija prethodne Vladine odluke. 
 
Poslanik / zastupnik  Nedžad Fazlija je obavjestio prisutne da je 12 poslanika, odnosno 1/3 
poslanika iz ove Skupštine pokrenula Apelaciju prema Ustavnom sudu FBIH jer su smatrali 
da je ova prethodna odluka bila neustavna,  u tom smislu što se diskriminiraju određena 
domaćinstva i porodice sa većim brojem članova u odnosu na domaćinstva sa jednim ili dva 
člana porodice, pogotovo domaćinstva sa djecom. Ovih 12 zastupnika je pokrenulo tu 
proceduru i dostavilo sve materijale Ustavnom sudu. 
 
Premijer Zeljković ie istakao da ova Vlada  ne radi protiv građana.  Vlada koja je sačinjena 
od devet različitih političkih subjekata radi u korist građana. Reagovao je  zato što je prema 
Vladi upućeno nešto što ne stoji, odluka koju je Vlada donijela radi informacije nalaza 
revizije, radi informacije Ugovor sa EBRD je potpisala Vlada na čelu sa SDP ova Vlada je 
samo realizovala.  
 
Poslanik / zastupnik Nedžad Fazlija je replicirao premijeru Zeljkoviću kazavši  da evidentno 
je da kada su dvije strane u nekom sporu kao što je ova pred Ustavnim sudom, logično je da 
su to dvije strane, jedna na jednom druga na drugoj strani. Ne možemo mi biti na istoj strani 
po istom pitanju. Kada je riječ o političkoj promociji ja ni jednom rječju nije spominjao ni jednu 
stranku, ni jednog poslanika iz bilo koje političke opcije, ovdje je 12 poslanika 1/3 ove 
Skupštine sastavljena iz tri političke stranke , nego samo promišljanje i stavove zastupnika 
koji su pretočeni u to što se zove Apelacija pred Ustavnim sudom, odnosno stavovi građana 
koji su zainteresovani da im voda ne bude 100, 200 ili koliko posto.  
 
Dopredsjedavajući Ivan Brigić je uputio poslovničku intervenciju prema premijeru:“ Slučajno 
među tih 12 potpisnika Ustavnom sudu nalazi se i moje ime i to sam sa zadovoljstvom uradio 
i ta je apelacija podnesena u vrijeme dok je Vlada izašla sa prvim prijedlozima koji su naišli 
na opće nezadovoljstvo. I mislim da je dobra stvar, ja ne tvrdim daje taj zahtjev Ustavnom 
sudu uticao na promjenu stavova naše Vlade ali mi je drago što je Vlada promijenila te 
stavove, izišla sa jednim, hajde ovako da najdobronamjernije kažem prijedlogom koji je za 
razumijevanje, bez obzira da li se neko slagao ili ne slagao. Niko se neće tako dobrodušno 
složiti sa bilo kakvim povećanjem u ovoj situaciji.  Ali ono izgleda razumno i za razumne ljude 
prihvatljivo. A ovo sve govorim samo radi toga premijeru nemojte unositi previše žuči u ovim 
raspravama jer se treba držati one, ipak smo mi običan svijet ovdje koji sjedimo u Skupštini, 
poslodavci. A Vlada je naš izvršni organ i mi po Ustavu i našem Poslovniku imamo pravo 
nadzora nad radom Vlade, s tim da ga ne smijemo ni mi zloupotrebljavati. Jer svako ima svoj 
okvir za djelovanje. Mi kao zakonodavna vlast a vi kao izvršna vlast. Dakle ovo je samo 
jedno ljudsko korektno, po mom uvjerenju, upozorenje da treba poštovati ono što su 
zastupnici. Jer kada 12 zastupnika u SkupštinaKantona Sarajevo nešto potiše a nisu iz jedne 
stranke da bi vodili neki politički rat za poene itd. Nego različitih stranaka da se to poštuje a 
pošto je ušlo u proceduru riješit će se tako kako Ustavni sud smatra da treba riješiti“. 
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Poslanik / zastupnik Elmedin Konaković je istakao da se ovdje se ne radi o 12 zastupnika, 
ovdje se radi o stavu SkupštinaKantona Sarajevo jednoglasnom stavu. „Dakle to što vi imate 
svoje procese na sudu to je potpuno jedna izdvojena stvar od ove teme, ovdje smo svi 
zajedno raspravljali, gdin Ademović pisao pisma. Mi čitali inicijative, postavljali pitanja ovoj 
Vladi, i pokazali kakav odnos kao Skupštinaimamo prema ovom problemu i on nije produkt 
bilo kakvog sudskog spora ili apelacije nego je produkt stava SkupštinaKantona Sarajevo i 
produkt korektnog djelovanja Vlade  da u jednoj teškoj situaciji u kojoj se nalazi to preduzeće 
i činjenici nužnoj potrebi da se zbog istine još jednom potvrdi da je Vlada sa Fikretom 
Musićem na čelu potpisala sa EBRD-om aranžman koji podrazumijeva to povećanje od 20% 
i on je bio neminovnost i svi mo bili svjesni da skala koju smo dobili od Vlade nije baš bila 
idealno rješenje za taj problem. Nit neko može ovje politički poentirati niti na to ima pravo. 
Dakle i ovo što smo sada dobili kod Vlade, naravno prihvatamo kao dobru polaznu osnovu ali 
opet ćemo  slušati stanje na terenu i vidjeti da li ponovo ima potrebe da se oko toga 
pozabavimo i eventulano tražimo neke druge korekcije. Ono što smo također od Vlade tražili 
ja hoću ovdje zvanično da ponovim da se unutar tih firmi nađe modus i način da ovo ne bude 
jedini način stabilizacije preduzeća koja su u problemima da se unutrašnjom racionalizacijom 
naprave određeni iskoraci i samo sa tim paralelnim procesima mi ćemo imati efekte i 
opstanka i vodovoda i toplana i nekih drugih firmi“. 
 
Dopredsjedavajući Nase Nabil je postavio pitanje Vladi Kantona Sarajevo vezano za 
korekciju cijene vode.  S obzirom da su već građani dobili račune sa povišenim cijenama 
vode,  VIK neće vratiti ono što je već ranije plaćeno od strane građana Kantona Sarajevo 
nakon što je došlo do ove korekcije vode. Je li ta informacija tačna i zašto neće da vrati, s 
obzirom da je Skupština naložila Vladi već skoro mjesec i pol dana prije toga da stavi ii da 
zamrzne to stanje i da revidira odluku o poskupljenju vode?  
 
Poslanik / zastupnik Besim Mehmedić je iskoristio ovu priliku u odnosu na ovo što je 
prethodno diskutovano, očigledno je da je Vlada našla modalitet da promijeni ono što u prvi 
momenat nije imala možda ni prave efekte vi za vi  ni jedna cijena, povećanje cijena nikome 
ne odgovara ali vratila se u okvire i mislim da treba pratiti šta je to što je Vlada uradila. 
Najvažnije je da tu informaciju sa implementacijom do zadnje cijevi ova Skupštinabude 
upoznata.  
 
Poslanik / zastupnik Nedžad Fazlija je replicirao kolegi Besimu Mehmediću i ispravka krivog 
navoda kolege Konakovića. Kredit EBRD, krajem ove godine ističe grejs period i da je bio tri 
godine nismo mogli uopšte u ovoj Skupštini tako da ga kažem da ga potpišemo i da je bilo 
pet godina, znači to je bilo u prethodnom mandatu 2010 godine.  
 
Ministar Muhamed Kozadra se uključio u raspravu ističući  da je Ugovor o kreditu potpisan 
2010. Efektivnost kredita ističe 31.12.2013 godine. Ovih dana se vode razgovori oko 
implementacije tog kredita, obzirom da je isteklo vrijeme povlačenja efektivnosti i plaćanja. 
Znate da ta odluka koja je prije godinu dana donešena ona sa sobom povlači kaznene 
kamate koje su 0,5% na nepovećana sredstva a ona se podnose cca na 59 miliona maraka.  
 
Poslanik / zastupnik Besim Mehmedić je insistirao prema Vladi, da ova Skupština bude 
upoznata sa projektima koji će se implementirati na osnovu onoga što ćemo dobiti obavezu 
da plaćamo, odnosno vraćamo taj kredit.  
 
Poslanik / zastupnik Elmedin Konaković je uputio repliku:“Ja sam se uključio, a vi ste krenuli. 
Meni je bitno jer ja od ove Vlade i drugih informacija stalno dobijam informaciju da to jeste 
uradio i moji nastupi i ja ne želim u svom nastupu političkom biti nekorektan ni prema kome, 
tako da ono što meni kažu ljudi koji se ovim poslom bave meni jeste bitno. I ukoliko 
informacija koju ja javno govorim ovdje u mikrofon nije tačna, a ja znam od koga sam je 
dobio, zbog mene je bitno, ja ću onda potražiti te dokumente da vidim ko je to potpisao. 
Ukoliko ne budem u pravu naravno smatram to svojom lakovjernošću prema onima koji mi 
informacije daju.“. 
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Kako nije bilo više diskutanata zamjenik predsjedavajuće  Kemal Ademović je zaključio ovu 
tačku dnevnog reda. 
 
AD – 3. 
 
PRIJEDLOG ZAKONA O JAVNOM PRIJEVOZU PUTNIKA U KANTONU SARAJEVO  
 
Prijedlog ovog Zakona poslanici/zastupnici su dobili  uz poziv za sjednicu.  

Ispred predlagača o ovoj tački dnevnog reda govorio je Jusuf Bubica ministar Ministarstva 
saobračaja. 
 
U raspravi su učestvovali: Predrag Kojović, Elmedin Konaković,  Esed Radeljaš,  Tarik 
Haverić, Zaim Backović, Besim Mehmedić, Faruk Efendić, 
 Adnan Solaković, Mujo Hošić,  Sabahudin Hodžić, Enes Zeković, Nedžad Fazlija, Damir 
Čardžić, Naser Nabil, Mira Jurić, Kemal Ademović,  Kenan Ademović,  Hanka Vajzović, 
Izudin Bajrović, Mirsad Pindžo, premijer Zeljković i Branislav Crnogorac.  
 
 
Gdin Ademović uz konsultacije sa  gdin. Nabilom i gdin. Brigićem je predložio da se donese  
zaključak  kojim se pozivaju sve nadležne institucije da odmah pruže zaštitu premijeru i 
njegovoj porodici u skladu sa pozitivnim pravnim propisima, dakle da se promptno djeluje.  
 
Od prisutnih 28, ukupno je glasalo 21. Nije glasalo 7. Za je glasalo 21. Nije bilo uzdržanih i 
protiv.  
 
Zamjenik predsjedavajuće  Ademović je konstatovao da je Skupština donijela Zaključak 
kojim se od nadležnih institucija na nivou Kantona FBIH, države traži poduzimanje svih 
zakonskih mjera u zaštiti premijera Kantona Sarajevo i njegove porodice. 
 
Na kraju sažimajući sva pitanja i izlaganja poslanika/zastupnika  ministar Jusuf Bubica je dao 
odgovore na postavljena pitanja dileme i diskusije. 
 
Ispred Sindikata GRAS-a Himzanija Adnan se obratio prisutnim poslanicima/zastupnicima. 
 
Kako više nije bilo prijavljenih diskutanata gdin. Ademovič je pozvao zastupnike da pristupe 
izjašnjavanju o  prijedlogu  zakona o javnom prijevozu putnika u kantonu sarajevo . 
 
Od prisutnih 29, ukupno je glasalo 27, ZA je glasalo 6, uzdržanih je bilo 15, protiv 6, nije 
glasalo 2. 
 
Gdin Ademović je konstatovao da  Skupština nije donijela zakon o javnom prijevozu putnika 
u kantonu sarajevo.  
 
AD – 4. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI  NA  IZMJENE I DOPUNE 
FINANSIJSKOG PLANA PRIHODA I IZDATAKA JU „SLUŽBA ZA ZAPOŠLJAVANJE 
KANTONA SARAJEVO“- SARAJEVO ZA 2013. GODINU 
 
Prijedlog odluke poslanici/zastupnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
 
Ispred predlagača prisutnima se obratio ministar Muamer Bandić. 
 
U ime Komisije za privredu ekonomsku i finansijsku politiku prisutnima se obratio Eldar 
Čomor. Komisija je podržala ovaj materijal uz jednu sugestiju Vladi Kantona Sarajevo da 
nakon usvajanja Finansijskog plana i programa rada JU Služba za zapošljavanje ubrza 
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proceduru usvajanja programa aktivnih mjera zapošljavanja.  
 
Kako nije bi9lo prijavljenih diskutanata  pristupilo se izjašnjavanju o  Prijedlogu  odluke o 
davanju saglasnosti  na izmjene i dopune finansijskog plana prihoda i izdataka ju „služba za 
zapošljavanje kantona sarajevo“- sarajevo za 2013. godinu 
 
Od prisutnih 29, ukupno je glasalo 26, 3 nije glasalo, ZA je glasalo 26, nije bilo uzdržanih niti 
protiv. 
 
Zamjenik predsjedavajuće gdin: Ademović je konstatovao da je skupštinadonijela odluku o 
davanju saglasnosti  na izmjene i dopune finansijskog plana prihoda i izdataka ju „služba za 
zapošljavanje kantona sarajevo“- sarajevo za 2013. godinu 
 
 
AD -5. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI POSLOVNIKA SKUPŠTINE KANTONA 
SARAJEVO 
 
Prijedlog ove Odluke poslanici/zastupnici su dobili u dopunskom materijalu. 
Prijedlog ove odluke glasi: 

Član 1. 
U članu 213. Poslovnika dodaje se stav 5. Koji glasi: „ poslaničke / zastupničke inicijative 
mogu se dostaviti u elektronskoj formi u toku sjednice a najkasnije do zaključenja sjednice. 
 

Član 2. 
U članu 215. Poslovnika dodaje se stav koji glasi:“ poslanička / zastupnička pitanja mogu se 
dostaviti u elektronskoj formi u toku sjednice a najkasnije do zaključenja sjednice“. 
 

Član 3. 
Ova odluka stupa na snagu danom donošenja i objavit će se u „Službenim novinama 
Kantona Sarajevo „  
 
U raspravi su učestvovali: Zaim Backović i  Naser Nabil. 
Pristupilo se  izjašnjavanju o  prijedlogu  odluke o izmjeni i dopuni poslovnika skupštine 
kantona sarajevo. 
 
Od prisutnih 29, ukupno je glasalo 25, 4 nije glasalo. ZA je glasalo 25, nije bilo protiv niti 
uzdržanih. 
 
Gdin. Ademović je konstatovao da je skupštinadonijela  odluku o izmjeni i dopuni poslovnika 
skupštine kantona sarajevo. 
 
AD-6 - AD-10 
 
Gdin. Ademović je konstatovao da  rasprava o tačkama od 6 do 10 će se objediniti a 
glasanje će biti pojedinačno. 
 
Prijedlog odluka poslanici/zastupnici su  dobili  uz poziv za sjednicu.  
 
U raspravi su učestvovali: Naser Nabil, Mirsad Pindžo, Besim Mehmedić,  
Mujo Hošić, ministar Eldan Lokmić, Nedžad Fazlija, Eldar Čomor, Damir Čardžić. 
Poslanik/zastupnik Elmedin Konaković je u ime  Kluba SDA tražio pauzu od pola sata. 
Nakon konsultacija sa predsjednicima klubova gdin. Ademović je prekinuo sjednicu 
Skupštine u 20.30 sati.  
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ZAPISNIK  
SA NASTAVKA 31. RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO  

ODRŽANE 11.12 .2013. GODINE SA POČETKOM RADA U 9:30 SATI 
 
Sjedinici su prisustvovali poslanici/zastupnici: 
 
SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BIH 
1.Brigić Ivan 
2.Srna- Bajramović Segmedina 
3.Crnogorac Branislav 
4.Fazlija Nedžad 
5.Efendić Faruk 
6.Papo Edina 
 
 
STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE BIH 
1.Ademović Kemal 
2.Čomor Eldar 
3.Konaković Elmedin 
4.Zukić Amir 
5. Hodžić Dževad 
6.Alić Haris 
7.Mašović Amor 
 
SAVEZ ZA BOLJU BUDUĆNOST 
1.Naser Nabil 
2.Bajrović Izudin  
3.Solaković Adnan 
4.Filipović Selma  
 
BOSANSKOHERCEGOVAČKA PATRIOTSKA STRANKA - Sefer Halilović 
1.Backović Zaim 
 
NAŠA STRANKA- NOVA SOCIJALISTIČKA PARTIJA- Zdravko Krsmanović 
1.Kojović Predrag 
2.Haverić Tarik  
 
NARODNA STRANKA RADOM ZA BOLJITAK 
1.Čardžić Damir 
 
BOSS- Mirnes Ajanović 
1.Radeljaš Esed 
 
SOCIJALDEMOKRATSKA UNIJA 
1. Mujo Hošić   

SAMOSTALNI POSLANICI/CE 
1.Zeković Enes 
2.Jurić Mira 
3.Hodžić Sabahudin  
3.Mehmedić Besim 
5.Mulaosmanović Fikreta 
6.Pindžo Mirsad 
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Otvarajući nastavak 31. Radne sjednice Skupština Kantona Sarajevo, gdin. Ademović je.  
pozdravio uvažene kolege i kolegice zastupnike, premijera i članove Vlade i uvažene goste; 
predstavnike opština, javnih ustanova, predstavnike nevladinih organizacija i udruženja, 
udruženja Sindikata i Međunarodne zajednice, kao i predstavnike medija koji prate rad  
sjednice. 
 
Prema evidenciji Službe, sjednici prisustvuje  26 zastupnika, što je dovoljan broj za 
punovažan rad i odlučivanje. 
 
Izostanak sa ove sjednice opravdali su: Mirjana Malić, Kenan Ademović. Hadžem Hajdarević 
i Munir Talović. 

Na prethodnom zasjedanju koje je odražno 27.11.2013. godine obrađeno je pet tačaka 
dnevnog reda. Preostale tačke dnevnog reda su: 
 
5. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o preuzimanju prava i obaveza osnivača i usklađivanju 

organizacije i poslovanja Javne ustanove Dom zdravlja Kantona Sarajevo; 
6. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Statut JU „Apoteke Sarajevo“; 
7. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Statut JU Zavod za javno zdravstvo Kantona 

Sarajevo; 
8. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut JU Zavod za sportsku medicinu Kantona 

Sarajevo; 
9.  Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Statut Javne ustanove Kantona Sarajevo 

Zavod za zdravstvenu zaštitu studenata Univerziteta u Sarajevu; 
10. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti  na  izmjene i dopune Finansijskog plana prihoda i 

izdataka JU „Služba za zapošljavanje Kantona Sarajevo“- Sarajevo za 2013. godinu; 
11. Izvještaj o utrošku sredstava Tekuće rezerve Budžeta Kantona Sarajevo; 
12. Izvještaji o poslovanju za 2012. godinu;:  

h) KJKP„Tržnice i pijace“ d.o.o.; 
i) KJKP „Rad“ d.o.o. ; 
j)  KJKP „Sarajevogas“ d.o.o.; 
k)  KJKP „Pokop“ d.o.o. ; 
l) KJKP „Toplane-Sarajevo“ d.o.o .; 
m)  KJKP „Vodovod i kanalizacija“ d.o.o. ; 
n)  KJKP „Park“ d.o.o;  

13. Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JU “Služba za zapošljavanje Kantona Sarajevo” 
– Sarajevo za period 01.01. – 31.12.2012. godine, sa Izvještajem o reviziji finansijskih 
izvještaja, Izvještajem o radu direktora u 2012. godini, te  Izvještajem o radu Upravnog i 
Nadzornog odbora za period 01.01. – 31.12.2012. godine iz razloga navedenih u 
Zaključku Upravnog odbora broj: 05/1-0674/13 od 10.04.2013. godine, Zaključku 
Nadzornog odbora broj: 05/2-0713/13 od 18.04.2013. godine i Mišljenju Ministarstva za 
rad, socijalnu politiku, raseljena lica i izbjeglice Kantona Sarajevo broj: 13-14-9366/13 od 
08.05.2013. godine; 

14. Izvjestaj o radu Nezavisnog odbora za izbor i reviziju Policijskog komesara za 2010.,2011. 
i 2012. godinu; 

I kao informativni materijal dostavljen je: 
 
- Informacija o stanju kriminaliteta, javnog reda i mira i sigurnosti saobraćaja na 
području Kantona Sarajevo za mjesec septembar 2013. godine. 

 
 
 
Na sjednici održanoj 27.11.2013. godine donijeli Zaključak o objedinjavanju rasprave 
po tačkama od 6 do 10. Ovim tačkama se vodila rasprava ali ista nije zaključena. 
 
Prije započunjanja rada prisutnim se obratio ministar Jusuf Bubica u vezi jedne izjave 
u novinama koja je interpretirana na pogrešan način, zbog neusvajanja Zakona koji je 
zbilja trebao da pomogne razvoju saobraćaja pa i GRASU . 
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AD-6  AD-10 
 

Uvodno izlaganje o ovim tačkama dnevnog reda podnio je Ministar Eldan Lokmić. 
 
U raspravi su koja je uslijedila poslije uvodnog izlaganja ministra Lokmića, učestvovali su: 
 Nabil Naser, Mujo Hošić, Segmedina Srna Bajramović, Zaim Backović, Esed Radeljaš,  
Elmedin Konaković, Tarik Haverić, Damir Čardžić, Mirsad Pindžo, Nedžad Fazlija, Enes 
Zeković, Adnan Solaković, Faruk Efendić, Besim Mehmedić i Kemal Ademović. 
 
Kako nije bilo više prijavljenih diskutanata gdin. Ademović je zaključio raspravu i pozvao 
poslanike/zastupnike da pristupe pojedinačnom glasanju. 
 
AD – 6. 
 
Pristupilo se  izjašnjavanju o  Prijedlogu  odluke o preuzimanju prava i obaveza osnivača i 
usklađivanju organizacije i poslovanja javne ustanove dom zdravlja kantona sarajevo 
 
Od prisutnih 29, ukupno je glasalo 27, 2 nisu glasala. ZA je glasalo 20. Uzdržanih 2, 5 protiv. 
 
Zamjenik predsjedavajuće gdin. Ademović je konstatovao da  je Skupština donijela Odluku o 
preuzimanju prava i obaveza osnivača i usklađivanju organizacije i poslovanja javne 
ustanove dom zdravlja kantona sarajevo 
 
 
AD – 7. 
 
Pristupilo se  izjašnjavanju o  Prijedlogu  odluke o davanju saglasnosti na statut JU 
„APOTEKE SARAJEVO“  
 
Od prisutnih 28, ukupno je glasalo 27, 1 nije glasao. ZA je glasalo 20. Uzdržanih 2, 5 protiv. 
 
Zamjenik predsjedavajuće gdin. Ademović je konstatovao da  je Skupština donijela Odluku o 
davanju saglasnosti na statut JU „APOTEKE SARAJEVO“  
 
AD – 8. 
 
Pristupilo se  izjašnjavanju o  Prijedlogu  odluke o davanju saglasnosti na statut ju  JU 
ZAVOD ZA JAVNO ZDRAVSTVO KANTONA SARAJEVO 
 
Od prisutnih 28, ukupno je glasalo 27. 1 nije glasao. ZA je glasalo 21, uzdržanih ni jedan, 5 
protiv. 
 
Zamjenik predsjedavajuće gdin. Ademović je konstatovao da  je Skupština donijela Odluku o 
davanju saglasnosti na statut JU ZAVOD ZA JAVNO ZDRAVSTVO KANTONA SARAJEVO 
 
 
AD – 9. 
 
 
Pristupilo se  izjašnjavanju o  Prijedlogu  odluke o davanju saglasnosti na statut ju  JU 
ZAVOD ZA SPORTSKU MEDICINU KANTONA SARAJEVO 
 
Od prisutnih 28, ukupno je galsalo 27, nije glasalo  1. ZA je glasalo 21, uzdržan 1, 5 protiv. 
 
Zamjenik predsjedavajuće gdin. Ademović je konstatovao da  je Skupština donijela Odluku o 
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davanju saglasnosti na statut JU ZAVOD ZA SPORTSKU MEDICINU KANTONA 
SARAJEVO. 
 
 
AD – 10. 
 
Pristupilo se  izjašnjavanju o  Prijedlogu  odluke o davanju saglasnosti na statut ju  JU 
KANTONA SARAJEVO ZAVOD ZA ZDRAVSTVENU ZAŠTITU STUDENATA 
UNIVERZITETA U SARAJEVU 
 
Od prisutnih 28, glasalo je 27, nije glasao 1. ZA je glasalo 21, uzdržanih 1, 5 protiv. 
 
Zamjenik predsjedavajuće gdin. Ademović je konstatovao da  je Skupština donijela Odluku o 
davanju saglasnosti na statut JU KANTONA SARAJEVO ZAVOD ZA ZDRAVSTVENU 
ZAŠTITU STUDENATA UNIVERZITETA U SARAJEVU 
 
 
AD – 11. 
 
IZVJEŠTAJ O UTROŠKU SREDSTAVA TEKUĆE REZERVE BUDŽETA KANTONA 
SARAJEVO 
 
Poslanici/zastupnici su Izvještaj dobili uz poziv za sjednicu. 
 
Uvodne napomene  o ovoj tački dnevnog reda dao je ministar Muhamed Kozadra. 
Kako nije bilo prijavljenih diskutanata gdin. Ademović je zaključio raspravu te se pristupilo 
izjašnjavanju o Izvještaju o utrošku sredstava tekuće rezerve budžeta kantona sarajevo 
 
Od prisutnih 28, ukupno je glasalo 26. 2 nisu glasala. Za je bilo 26, nije bilo uzdržanih i 
protiv. 
 
Zamjenik predsjedavajuće gdin. Ademović je konstatovao da  je Skupština usvojila Izvještaj o 
utrošku sredstava tekuće rezerve Budžeta Kantona Sarajevo 
 
 
AD – 12. 
 

IZVJEŠTAJI O POSLOVANJU ZA 2012. GODINU: 
 

a) KJKP„Tržnice i pijace“ d.o.o.; 
b) KJKP „Rad“ d.o.o. ; 
c) KJKP „Sarajevogas“ d.o.o.; 
d) KJKP „Pokop“ d.o.o. ; 
e) KJKP „Toplane-Sarajevo“ d.o.o .; 
f) KJKP „Vodovod i kanalizacija“ d.o.o. ; 
g) KJKP „Park“ d.o.o; 

 
Gdin. Ademović je predložio da se  Skupština izjasni o tome da se vodi jedinstvena rasprava 
po ovim tačkama, a da izjašnjavanje bude pojedinačno.  
Od prisutnih 28, glasalo je 26. 2 nisu glasala. Za je bilo 26. Nije bilo uzdržanih i nije bilo 
protiv. 
 
Zamjenik predsjedavajuće je konstatovao da je Skupština svojim zaključkom donijela odluku 
da se obavi rasprava jedinstvena pod tačkom 12 od a) do g). 
 
Izvještaje navedenih KJKP poslanici/zastupnici su  dobili uz poziv za sjednicu. 
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Uvodne napomene iznio je ministar  Zlatko Petrović. 
 
Ispred Komisije za prviredu, ekonomsku i finansijsku politiku, prisutnim se obratio  Eldar 
Čomor, rekavši da je Komisija  razmatrala izvještaje ovih KJKP preduzeća iz djelokruga rada 
Ministarstva prostornog uređenja i donijela određene  zaključke: 
 

1. Metodologija izrade izvještaja treba da bude unificirana. Da svako KJKP dostavlja istu 
formu izvještaja da u nekim izvještajima imamo i neke stvari koje po meni aposlutno 
nisu potrebne da se nalaze u takvim izvještajima. 

2. Sugestija Vladi Kantona Sarajevo da iznađe mogućnost reorganizacije KJKP u smislu 
spajanja istih. Znači preduzeća srodnih djelatnosti. 

3. Sugeriše se  Vladi sa zajedno sa sindikatom pristupi izmjenama kolektivnog ugovora 
te da se u preduzećima koja posluju sa gubitkom smanje plaće. 

4. Da Vlada ubrza procedure donošenja Zakona o naplati komunalnih usluga.  
 

Ispred  Komisiju za budžet u finansije prisutnim se obratio Mirsad Pinđo.Komisija je donijele 
jedan zaključak da sugeriše Skupštini Kantona Sarajevo da i da zatraži od naših zastupnika 
koji s nama sjede ovdje u Domu naroda da inicira izmjenu Zakona o unutrašnjoj trgovini kada 
su u pitanju Tržnice i pijace iz dva razloga. Jedan je da se preciziranjem tog zakona omogući 
onima koji obavljaju tu djelatnost da se uvedu u sistem i da plaćaju poreze, da nemamo s 
druge strane nelojalnu konkurenciju prema JP koje tu istu djelatnost obavlja i s treće strane u 
kranjem slučaju, primjenom tog zakona i pojednostavljivanju procedura bi omogućili i veće 
zapošljavanje a ne bi imali ovo što danas imamo na privatnim pijaca u Kanton Sarajevo na 
više lokaliteta. 
 Drugi zaključak odnosi se na KJKP Rad: 
Komisija sugeriše Vladi Kantona Sarajevo da održavanje cesta u Kantona Sarajevo povjeri 
JP koje smo za to i osnovali. A ne da se ide na otvaranje konkurentskog postupka i onda 
dolazimo do onog pitanja, ja sam prošli put polemisao sa koelgom Nabilom. Kaže Vlada je 
prihvatila izvještaj a onda imate čitavu stranicu objašnjenja Vlade da to je neprovodivo. Pa 
šta ste onda prihvatili? Formalno prihvatimo izvještaj a onda kažemo nema od toga ništa. 
Drugi zaključak je da  Komisija predlaže Ministarstvu saobraćaja i Vladi da parking prostor 
kod NP stavi u funkciju i da eventualno ta sredstva može koristiti i u postupku da li nagodbe 
ili ne znam kako sa koncesionarom jer očito da ta izgradnja te podzemne garaže neće ići 
kako je zamišljenja i kako je dodijeljenja koncesija, na stranu je li dodijeljena kako treba ili 
niej. Da ne ulazimo sada u detalje. Treći zaključak Komisija predlaže Vladi Kantona a riješi 
pitanje čišćenja trotoara u Kanton Sarajevo. Do sada je to preduće RAD radilo. Direkcija za 
ceste plaća, godinu dana iammo da RAD dalje čisti trotoare a niko ne plaća.  Tumačiti 
zakone o cestama Kantona ili Zakon o komunalnoj čistoći u Kanton Sarajevo ja neću ali 
ovdje se sugeriše Vladi da u okviru jednog ili drugog zakona riješi pitanje čišćenja trotoara jer 
ne može neko vršiti uslugu a da za to ne bude plaćen. Kada su u pitanju Toplane Sarajevo i 
inače kompletna privreda Komisija sugeriše Vladi da konačno izmijeni tarifni sisitem u 
Kanton Sarajevo koji po ocjeni Komisije nije dobar. Da ne ulazim sada u elaboriranje šta to 
treba mijenjati. Neka Vlada i resorno Ministarstvo procijeni ali je sugestija Vladi da donese 
novi tarifni sistem u Kantonu Sarajevo. I sljedeži zaključak i zadnji kada su u pitanju ova 
preduzeća: 
Da po donošenju novog tarifnog sistema primijeni princip automatizma u usklađivanju cijena 
komunalnih usluga. Šta to znači. Mi se ne možemo ponašati kao naivci pa preduzeću 
Sarajevo gas odobriti automatizam čim BH gas uskaldi cijenu na manje ili na više da 
Sarajevo gas istu tu obavezu mora uskladiti bez razmatranja i odluke Vlade a u isto vrijeme 
Toplanama to ne omogućiti. Ili poveća se cijena struje ili bilo kog drugog energenta ili 
pojeftini da se razumijemo, ne govorim samo o povećanju da se po automatizmu uskladi 
cijena usluge koju ova preduzeća rade jer onda nećemo doći u poziciju da govorimo o 
povećanju cijena od 30, 40 ili 50% nego čemo govoriti učešća tog energenta u strukturi 
cijene usluge koju preduzeće daje. I onda ćemo iamti puno manje problema i političkih 
prepirki ali ćemo imati i pošteniji odnos prema građanima ali i bogami prema ovim 
preduzećima koje smo osnovali da daju usluge građanima Kantona Sarajevo. Ako ćete mi 
dozvoliti ili kasnije ću se prijaviti privatno. Ovo je u ime Komisije za budžet i finansije. 
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U raspravi koja je uslijedila učestvovali su:  Naser Nabil, ministar Zlatko Petrović, Nedžad 
Fazlija, Kemal Ademović, Elmedin Konaković, Predrag Kojović, Adnan Solaković, Eldar 
Čomor, Mujo Hošić, Mirad Pindžo, Besim Mehmedić,  Enes Zeković,  Zaim Backović, Faruk 
Efendić, Branislav Crnogorac, Damir Čardžić, Ivan Brigić i Segmedina Srna Bajramović. 
  
U 14.10 sati gdin. Ademović je dao pauzu od 1. sat.  
 
 
NASTAVAK NAKON PAUZE 
 
Nakon pauze nastavljena je rasprava u kojoj su učestvovali:Elmedin Konaković, Adnan 
Solaković, Zaim Backović, Branislav Crnogorac, Enes Zeković , Kemal Ademović, Amir 
Zukić, Esed Radeljaš,Mirsad Pindžo, Nabil Naser,  
 
Nadležni ministri Muhamed Kozadra Zlatko Petrović i Nermin Pećanac, pokušali su 
odgovoriti na postavljena pitanja u ovim diskusijama poslanika/zastupnika. 
 
  
 
Poslanik/zastupnik Adnan Solaković: 
Ispred Kluba SBB poslanik/zastupnik  Adnan Solaković je zatražio pauzu od deset minuta . 
 
PAUZA 10 MINUTA. 
 

a) KJKP„Tržnice i pijace“ d.o.o. 
b)  

Pristupilo se izjašnjavanju o  Izvještaju o poslovanju za 2012. godinu KJKP „TRŽNICE I 
PIJACE“ D.O.O. 
 
 
Od prisutnih 30, ukupno je glasalo 28, nisu glasala 2, ZA je glasalo 21, uzdržanih 6, protiv 1. 
 
Predsjedavajući je konstatovao da je Skupština usvojila IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU ZA 
2012. GODINU KJKP „Tržnice i pijace“ d.o.o. 
 
 
b)KJKP „Rad“ d.o.o.  
 
Pristupilo se izjašnjavanju o  Izvještaju o poslovanju za 2012. godinu KJKP „Rad“ d.o.o.  
 
Od prusutnih 29, glasalo je svih 29, ZA je 24, uzdržanih 5, nije bilo protiv.  
 
Predsjedavajući je konstatovao da je Skupština usvojila IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU ZA 
2012. GODINU KJKP „Rad“ d.o.o.  
 
 
c) KJKP „Sarajevogas“ d.o.o 
 
Pristupilo se izjašnjavanju o  Izvještaju o poslovanju za 2012. godinu  KJKP „Sarajevogas“ 
d.o.o  
 
Od prisutnih 29, glasalo je 28, 1 nije glasalo, ZA je glasalo 16, uzržanih 8, protiv 4. 
 
Poslanik/zastupnik Elmedin Konaković je izrazio sumnju u glasanje i tražio pojedinačno 
izjašnjavanje. 
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Sekretar Abid Kolašinac provodi pojedinačnu prozivku: 
1. Ademović Kemal – za 
2. Ademović Kenan – opravdano odustan 
3. Alić Haris – za 
4. Backović Zaim – za 
5. Bajrović Izudin – suzdržan 
6. Brigić Ivan –s uzdržan 
7. Crnogorac Branislav – suzdržan 
8. Čardžić Damir – za 
9. Čomor Eldar – za 
10. Efendić Faruk – protiv 
11. Fazlija Nedžad – protiv 
12. Filipović Selma – nije prisutna 
13. Hajdarević Hadžem – opravdano odsutan 
14. Haverić Tarik – suzdržan  
15. Hodžić Dževad – za 
16. Hodžić Sabahudin – za 
17. Hošić Mujo - protiv 
18. Jurić Mira – za 
19. Kojović Predrag – suzdržan 
20. Konaković Elmedin – za 
21. Malić Mirjana – opravdano odsutna 
22. Mašović Amor – za 
23. Mehmedić Besim – za 
24. Mulaosmanović Fikreta – za 
25. Naser Nabil – suzdržan  
26. Papo Edina – suzdržana 
27. Pindžo Mirsad – za 
28. Radeljaš Esed – za 
29. Rađo Dževad – opravdano odsutan (ja se izvinjavam, opravdao je a nismo pročitali) 
30. Solaković Adnan – suzdržan  
31. Srna Bajramović Segmendina – protiv 
32. Talović Munir – opravdano odsutan 
33. Vajzović Hanka – za 
34. Zeković Enes –suzdržan 
35. Zukić Amir –za 

 
Nakon izjašnjavanja pojedinačnog rezultat je: ZA je glasalo 16 zastupnika, 4 protiv i 9 
suzdržano. 
 
Predsjedavajući: 
Predsjedavajući je konstatovao da  Skupština nije usvojila IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU ZA 
2012. GODINU KJKP „Sarajevogas“ d.o.o  
 
d) KJKP „Pokop“ d.o.o. 

 
Pristupilo se izjašnjavanju o  Izvještaju o poslovanju za 2012. godinu  KJKP „Pokop“ d.o.o.  
 
Od prisutnih 29, glasalo je svih 29, ZA 23, uzdržanih 6, nije bilo protiv. 
 
Predsjedavajući je konstatovao da je Skupština usvojila IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU ZA 
2012. GODINU KJKP „Pokop“ d.o.o.  
 
 
 
e) KJKP „Toplane-Sarajevo“ d.o.o . 
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Pristupilo se izjašnjavanju o  Izvještaju o poslovanju za 2012. godinu  „Toplane-Sarajevo“ 
d.o.o .  
 
Od prisutnih 29, ukupno je glasalo 29, ZA je glasalo 16, sudržanih 8, pet protiv. 
 
Poslanik/zastupnik Elmedin Konaković je izrazio sumnju u glasanje i tražio pojedinačno 
izjašnjavanje. 
 
Sekretar Abid Kolašinac provodi pojedinačnu prozivku: 

1. Ademović Kemal – za 
2. Ademović Kenan – opravdano odustan 
3. Alić Haris – za 
4. Backović Zaim – za 
5. Bajrović Izudin – suzdržan 
6. Brigić Ivan – suzdržan 
7. Crnogorac Branislav – suzdržan 
8. Čardžić Damir – za 
9. Čomor Eldar – za 
10. Efendić Faruk – protiv 
11. Fazlija Nedžad – protiv 
12. Filipović Selma – nije prisutna 
13. Hajdarević Hadžem – opravdano odsutan 
14. Haverić Tarik – suzdržan  
15. Hodžić Dževad – za 
16. Hodžić Sabahudin – za 
17. Hošić Mujo - protiv 
18. Jurić Mira – za 
19. Kojović Predrag – suzdržan 
20. Konaković Elmedin – za 
21. Malić Mirjana – opravdano odsutna 
22. Mašović Amor – za 
23. Mehmedić Besim – za 
24. Mulaosmanović Fikreta – za 
25. Naser Nabil – suzdržan  
26. Papo Edina – suzdržana 
27. Pindžo Mirsad – za 
28. Radeljaš Esed – za 
29. Rađo Dževad – opravdano odsutan  
30. Solaković Adnan – suzdržan  
31. Srna Bajramović Segmendina – protiv 
32. Talović Munir – opravdano odsutan 
33. Vajzović Hanka – za 
34. Zeković Enes –suzdržan 
35. Zukić Amir –za 

 
Nakon pojedinačnog izjašnjavanja rezulat je sljedeći, 16 zastupnika je glasalo ZA, 5 protiv i 8 
suzdržano. 
 
Predsjedavajući je konstatovao da  Skupština nije usvojila IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU ZA 
2012. GODINU KJKP „Toplane-Sarajevo“ d.o.o .  
 
f) KJKP „Vodovod i kanalizacija“ d.o.o.  

 
Pristupilo se izjašnjavanju o  Izvještaju o poslovanju za 2012. godinu KJKP „Vodovod i 
kanalizacija“ d.o.o.  
 
Od prisutnih 29 glasalo je ukupno 28, 1 nije glasao, ZA je glasalo 10, uzdržanih 14. 
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Predsjedavajući je konstatovao da  Skupština nije usvojila IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU ZA 
2012. GODINU KJKP „Vodovod i kanalizacija“ d.o.o.  
 
 
h) KJKP „Park“ d.o.o 
 
Pristupilo se izjašnjavanju o  Izvještaju o poslovanju za 2012. godinu KJKP „Park“ d.o.o 
 
Od prisutnih 29, glasalo  svih 29, ZA je glasalo 9, uzržanih 17, protiv 3. 
 
 
Predsjedavajući je konstatovao da  Skupština nije usvojila IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU ZA 
2012. GODINU KJKP „Park“ d.o.o 
 
 
Pristupilo se usvajanju zaključaka: 
 
 Zaključak koji je predložio zastupnik Efendić.  
 
Obavezuje se Vlada Kantona Sarajevo i resorno Ministarstvo za saobraćaj Kantona Sarajevo 
da se parking kod JU Narodno pozorište vrati na naplatu KJKP Rad, te da se pri dodjeli 
poslova ljetnog i zimskog održavanja cesta u Kanton Sarajevo  u skladu sa Zakonom o 
javnim nabavkama putem pregovaračkog postupka da prioritet KJKP Rad d.o.o. u skladu sa 
njegovim raspoloživim kapacitetima za zimsko-ljetno održavanje. 
 
Drugi Zaključak glasi: 
Da se pri dodjeli poslova ljetnog i zimskog održavanja cesta u Kanton Sarajevo  u skladu sa 
Zakonom o javnim nabavkama putem pregovaračkog postupka da prioritet KJKP Rad d.o.o. 
u skladu sa njegovim raspoloživim kapacitetima za zimsko-ljetno održavanje. 
 
Povodom zaključaka poslanika/zastupnika Efendića otvorena je rasprava u kojoj su 
učestvovali: Mirsad Pindžo, Faruk Efendić i  Adnan Solaković 
 
Pristupilo se izjašnjavanju o ovim zaključcima. 
Od prisutnih 29, ukupno je glasalo 28, nije glasao 1. ZA je glasalo 22 uzdržanih 5, protiv 1. 
 
Gdin. Ademović je konstatovao da je  Skupština donijela Zaključak koji je predložio zastupnik 
Efendić.  
 
Zaključci  koje je predložio zastupnik Elmedin Konaković. 
 
a) Izraditi inovinari Pravilnik o unutrašnjoj organizaciji i sistematizaciji radnih mjesta koji će 

podrazumijevati racionalizaciju postojećeg kadra.  
b)  Sačiniti plan finansijske konsolidacije i racionalizacije u poslovanju (obustaviti nabavku 

skupocjenih i luksuznih vozila, smanjiti troškove reprezenatcije, troškove putovanja u 
inozemstvo, te svih drugih materijalnih troškova koji ne utiču direktno na poslovanje 
preduzeća), 

c) Dostaviti izvještaj o broju i dinamici penzionisanja uposlenih u 2014 godini 
d) Tražene dokumente izraditi i dostaviti i Vladi Kantona Sarajevo u roku od 30 dana koja će 

u realizaciji istih izvijestiti Skupština Kantona Sarajevo.  
e) Da Nadzorni odbori i Skupštine JKP dostave pisanu informaciju o menadžerskim 
ugovorima direktora i njihovim iznosima. 
 
Pristupilo se izjašnjavanju o ovim zaključcima. 
 
Od prisutnih 29, glasalo je svih 29. svi su glasali ZA. 
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Gdin. Ademović je konstatovao da je Skupština usvojila set  zaključaka koje je predložio 
zastupnik Konaković. 
 
 
Prijedlog zaključka zastupnika Mirsada Pindže: 
 

1.Nalaže se Vladi Kantona Sarajevo da osigura da svi budžetski korisnici u Kantona 
Sarajevo )JU; Idrekcije, Zavodi, uprave i drugi u cilju osiguravanja najefikansijeg načina 
korištenja javnih sredstava, usluge iz svoje nadležnosti putem pregovaračkog postupka u 
skladu sa zakonom povjeri kantonalnih javnim preduzećima osnovanim da obavljaju te 
usluge na području Kantona Sarajevo.  
2.Zadužuje se Vlada Kantona Sarajevo za 2013 da plaćanje usluga čišćenja i održavanja 
trotoara u Kanton Sarajevo za 2013 godinu i dalje riješi u skladu sa zakonom o cestama u 
FBIH. (istim je definisan cestovni pojas i to 20 metara za magistralne ceste, 10 za 
regionalne, 5 za lokalne) ili Zakonom o komunalnoj čistoći Kantona Sarajevo. 

 
Pristupilo se izjašnjavanju o ovim zaključcima. 
 
Od prisutnih 29, ukupno je glasalo 29, ZA je glasalo 29, nije bilo protiv ni suzdržanih.  
 
Gdin. Ademović je konstatovao da je Skupština usvojila set  zaključaka.  
 
Prijedlog zaključka je Nasera Nabila: 
 
Predlažem Vladi Kantona Sarajevo da hitno pristupi izradi a Skupštini Kantona Sarajevo 
usvajanje Zakona o finansijskoj konsolidaciji kojim će se dugovi KJP počeli sistematski 
rješavati na dugoročnim obavezama.  
 
Pristupilo se izjašnjavanju o ovim zaključcima. 
 
Od prisutnih 29, ukupno je glasalo 27, nije glasalo 2, ZA je glasalo 25, 2 uzdržana. Nije bilo 
protiv.  
  
Gdin. Ademović je konstatovao da je Skupština usvojila set  zaključaka. 
 
Prijedlog zaključka zastupnika Besima Mehmedića: 
 

1. Obavezuje se Vlada Kantona Sarajevo i Skupštine kantonalnih javnih preduzeća da 
svim kantonalnim javnim preduzećima u budžetu za narednu 2014 godinu umanje 
predviđene iznose za stavke koje su se odnosile u njihovim izvještajima a finansirale 
troškove (ostale troškove dnevnice u kantonu, reprezentacije), 

2. Obavezuje se Vlada Kantona Sarajevo da do 31. 01.2014.godine pripremi i predloži 
ovoj skupštini formiranje do 31. januara 2014.godine formiranje neovisnog regulatora 
za formiranje cijena komunalnih usluga. 

 
Pristupilo se izjašnjavanju o ovim zaključcima. 
 
Od prisutnih 29, ukupno je glasalo 29, ZA je glasalo 29, nije bilo uzdržanih i protiv. 
 
Gdin. Ademović je konstatovao da je Skupština usvojila set  zaključaka. 
 
 
 
AD – 13. 
 
IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU JU “SLUŽBA ZA ZAPOŠLJAVANJE 
KANTONA SARAJEVO” – SARAJEVO ZA PERIOD 01.01. – 31.12.2012. GODINE, sa 
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Izvještajem o reviziji finansijskih izvještaja, Izvještajem o radu direktora u 2012. godini, te  
Izvještajem o radu Upravnog i Nadzornog odbora za period 01.01. – 31.12.2012. godine iz 
razloga navedenih u Zaključku Upravnog odbora broj: 05/1-0674/13 od 10.04.2013. godine, 
Zaključku Nadzornog odbora broj: 05/2-0713/13 od 18.04.2013. godine i Mišljenju 
Ministarstva za rad, socijalnu politiku, raseljena lica i izbjeglice Kantona Sarajevo broj: 13-14-
9366/13 od 08.05.2013. godine 
 
Izvještaj su poslanici/zastupnici dobili uz poziv za sjednicu. 
 
Uvodne napomene o ovom materijalu iznio je ministar Muamer Bandić. 
 
U raspravi koja je otvorena poslije uvodnih napomena učestvovali su : Tarik Haverić, Mira 
Jurić, Nedžad Fazlija, Direktor Igor Kamočaj, Predrag Kojović, Naser Nabil, Mujo Hošić, Zaim 
Backović, Nedžad Fazlija, Branislav Crnogorac, Segmedina Srna Bajramović,  
Kemal Ademović, Hanka Vajzović i Branislav Crnogorac. 
 

 
 Pristupilo se Izjašnjavanju O  IZVJEŠTAJU O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU JU 
“SLUŽBA ZA ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO” – SARAJEVO ZA PERIOD 01.01. 
– 31.12.2012. GODINE 
 
Od 27 prisutnih glasalo je 21 ZA je bilo 13, Uzdržan 6 i PROTIV 2 nije glasalo 6. 
 
 
Gdin. Ademović je konstatovao da e Skupština nije usvojila IZVJEŠTAJ O RADU I 
FINANSIJSKOM POSLOVANJU JU “SLUŽBA ZA ZAPOŠLJAVANJE KANTONA 
SARAJEVO” – SARAJEVO ZA PERIOD 01.01. – 31.12.2012. GODINE 
 
 
AD – 14. 
 
IZVJEŠTAJ O RADU NEZAVISNOG ODBORA ZA IZBOR I REVIZIJU POLICIJSKOG 
KOMESARA ZA 2010., 2011. I 2012. GODINU  
 
Izvještaj poslanici/zastupnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
 

 
Uvodno izlaganje o vovoj tačci dnevnog reda podnio je Rahmija Hodžić. 
 
U raspravi koja je uslijedila učešće su uzeli: Faruk Efendić, Nedžad Fazlija, Zaim Backović, 
Elmedin Konaković, Kemal Ademović, Damir Čardžić, Nabil Naser i Eldar Čomor, 
 
Pristupilo se izjašnjavanju o  Izvještaju o radu nezavisnog odbora za izbor i reviziju 
policijskog komesara za 2010., 2011. i 2012. godinu  
 
Od prisutnih prema elektronskoj evidenciji 23, glasalo je 21. nisu glasala 2. ZA je glasalo 11, 
suzdržanih 6, protiv četiri.  
 
Gosp. Ademović je konstatovao da Skupština nije usvojila izvještaj o radu nezavisnog 
odbora za izbor i reviziju policijskog komesara za 2010., 2011. i 2012. godinu  
 
-INFO MATERIJAL 
Informacija  stanju kriminaliteta i javnog reda i mira i sigurnosti saobraćaja na području 
Kantona Sarajevo za mjesec septembar 2013 godine.  
 
Navedenu informaciju poslanici/zastupnici su dobili  uz poziv za sjednicu. 
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Gosp. Ademović je konstatovao da ispred predlagača niko prisutan.  
 
Dogovoreno je da o ovom materijalu se raspravlja na sljedećoj sjednici. 
 
Rad sjednice završen u 20.40 sati. 
 
 
 
 
 

 

 

                SEKRETAR                                                        ZAMJENIK PREDSJEDAVAJUĆE                      

 SKUPŠTINE  KANTONA SARAJEVO                          SKUPŠTINE  KANTONA SARAJEVO 

        Abid Kolašinac, dipl.pravnik                                                    Kemal Ademović 

 

Sastavni dio ovog zapisnika su stenogramske bilješke, u kojima su detaljno obrazložene 
diskusije poslanika/zastupnika , audio i CD snimak sjednice, koji se čuvaju u Službi za 
skupštinske poslove Skupštine Kantona Sarajevo. 

 

 
 


